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DomesticDomestic

DAY 01  KUALA LUMPUR MIRI  (D)
Assemble at KLIA/KLIA2 (2hrs before flight) for domestic flight 
to Miri. Upon arrival at Miri Airport, meet and greet with friendly 
local tour guide. Transfer to Coco Cabana – the latest seaside 
landmark in Miri adjoining the new Miri City Hall shaped like an 
Oil Barrel, signifying Miri as a prime producer of Oil and Gas, 
and Central Park. Then transfer for dinner at a local restaurant. 
After dinner, transfer to hotel for check in.
Hotel: Pullman Miri Waterfront Hotel or similar 

DAY 02  MIRI MULU  (B/L/D)
After breakfast, transfer to Miri Airport for flight to Mulu. Upon 
arrival, transfer to Mulu Marriott Resort for check in. Meet up at 
resort lobby and transfer to Mulu National Park Headquarters 
for registration and proceed on plank walk for 3km to reach 
Lang’s Cave & Deer Cave. After exploring the caves, proceed 
to Bats Exodus to observe bats flying out of the caves entrance 
during late evening (subject to weather). Return journey on the 
same plank walk to the park headquarters. Proceed back to 
hotel for dinner.
Hotel: Mulu Marriott Resort & Spa 

DAY 03  MULU NATIONAL PARK  (B/L/D)

DAY 04  MULU MIRI KUALA LUMPUR  (B/L)
After breakfast, free and easy until check out & transfer to Mulu 
Airport for your flight back to Miri. Upon arrival at Miri, transfer 
for lunch at a local restaurant. After lunch, transfer for Miri City 
Tour which includes a visit to Malaysia’s 1st Oil Well or The 
Grand Old Lady located at Canada Hill - Tua Pek Kong Temple, 
which is dedicated to the deity most beloved by local Chinese, 

Wind and Clearwater Cave Mulu Cave

Mulu Marriott Resort & Spa Miri

Local Handicraft & Souvenir Centre and Tamu Khas – the 
native market, sell various tropical fruits & vegetables. Then, 
transfer to Miri Airport for flight back to Kuala Lumpur.

TOUR CODE: DMRA-3

Mulu National Park

Coco Cabana(5 Star)

(5 Star)

After breakfast, transfer by longboat to Batu Bungan – Penan 
Settlement, to observe the tribal lifestyle and to select 
handicrafts that are for sale on display at the settlement. 
Continue on the journey by longboat to Wind Cave and 
Clearwater Cave. Lunch will be served at National Park. You 
can even enjoy a swim at Clearwater Pond. Return transfer by 
longboat to Park Headquarters. Back to hotel for dinner.
Hotel: Mulu Marriot Resort & Spa (Star)



DomesticDomestic

第 1 天  吉隆坡 美里（晚餐）
抵达 KLIA/KLIA2 （航班起飞 2小时前）办理登机手
续，搭乘国内航班飞往美里。抵达美里机场后，由当
地导游迎接。前往美里热门海边地标“可可卡巴纳”
观赏美丽震撼的黄昏。途中经过美里新市政局大楼。
大楼的油桶设计，象征着美里为马来西亚石油的主要
生产地。晚餐后，送往酒店办理入住手续。
酒店：铂尔曼酒店或同级 

第 2 天 美里 姆鲁（早/午/晚餐）
早餐后，前往美里机场搭乘马航航班飞往姆鲁。
抵达后，由当地导游接待前往姆鲁万豪度假村办
理入住手续。午餐后，前往姆鲁国家公园办理登
记，之后在森林步道开始步行(约3公里)前往藍洞
和鹿洞参观。探索完洞穴后，集合于距离洞口的
100公里处，观赏令人震撼的蝙蝠群出洞觅食（需
视天气情况而定）。结束后返回酒店享用晚餐。
酒店：姆鲁万豪度假酒店 

第 3 天 姆鲁国家公园（早/午/晚餐）
早餐后，乘长舟前往比南群住屋，体验部落生活
方式，并选择在聚居地出售的手工艺品。继续乘
坐长船前往 风洞 和 清水洞。午餐在国家公园内享
用。傍晚时分乘长舟返回住宿，于酒店享用晚餐。
酒店：姆鲁万豪度假酒店 

第 4 天 姆鲁 美里 吉隆坡（早/午）
早餐后，自由活动至退房送往姆鲁机场，乘搭马
航航班返回美里。抵达美里机场，由导游接待前
往餐厅用午餐。续参观美里加拿大山的马来西亚
第一油井或大伯公庙、当地手工艺品中心以及美
里市集。结束后送往美里机场，搭乘国内航班返
回吉隆坡。

TOUR CODE: DMRA-3
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